
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia  Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 

(konaného online formou) 

 

Dátum a čas: 18. 03. 2021 

Prítomní: všetci členovia  

 

Program: 

 

1. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

2. Plán zasadnutí RŠ na kalendárny rok 2021- schvaľovanie 

    Predkladá: písomne – predseda RŠ 

3. Výročná správa o činnosti rady školy za kalendárny rok 2020 

   Predkladá : písomne – predseda RŠ 

4. Rozpočet školy na kalendárny rok 2021 

   Predkladá : písomne – riaditeľ školy 
5. Diskusia 

6. Rôzne 

7. Uznesenie, záver 

 

Zápis z rokovania: 

 

     Vzhľadom na mimoriadnu situáciu spôsobenú ochorením COVID – 19 po prerokovaní s členmi 

RŠ  sa uskutočnilo zasadnutie online formou. Všetci členovia RŠ dostali na preštudovanie 

a pripomienkovanie predkladané materiály. 

 

K bodu 1: Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
 

     Z predchádzajúceho zasadnutia vyplynula p. riaditeľke školy Mgr. Ivete Jakubovej úloha, zistiť 

možnosti a vyriešiť situáciu ohľadom dozoru počas voľného času žiakov športových tried medzi 

ukončením vyučovania a povinným tréningom. Hneď po zasadnutí urobila p. riaditeľka zmeny 

v rozvrhu a jedinú voľnú hodinu vyriešila pedagogickým dozorom z radov učiteľov.(viď príloha č. 1 

a 2). 

 

K bodu 2 : Plán zasadnutí RŠ na kalendárny rok 2021- schvaľovanie 

K bodu 3 : Výročná správa o činnosti rady školy za kalendárny rok 2020 

K bodu 4 : Rozpočet školy na kalendárny rok 2021 

 

      Všetky predkladané materiály v bodoch 2, 3 a 4 boli prijaté bez výhrad a všetci členovia ich 

prijatie odsúhlasili. 

 

K bodu 5 : Diskusia 

 

     K predkladaným materiálom neboli od členov RŠ zaslané žiadne pripomienky, návrhy, ani 

otázky. 



 

K bodu 6 : Rôzne   

     

 Ako prvý poslal svoje otázky p. Ing. Radoslav Iždinský. 

 

1. Zápisnice zasadnutí RŠ – sú už všetky zverejnené na stránke školy? 

2. Investičné akcie v roku 2021 – sú nejaké v pláne? 

3. Sú nejaké nové projekty, do ktorých sa škola tento rok zapojila alebo chystá sa zapojiť? 

4. Znížené známky zo správania, Napomenutia od triedneho učiteľa, Pokarhania od triedneho 

učiteľa, Pokarhania od riaditeľky školy – chcel by som viac informácií, resp. nejakú štatistiku za 

školu a čoho konkrétne sa prevažne týkajú. 

5. Aká bola/bude propagácia školy v tejto divnej dobe v súvislosti so zápisom prvákov? Aké sú 

očakávania počtu prváčikov? 

6. Ako Vám môže pomôcť zriaďovateľ, príp. poslanecký zbor? 

 

Odpovede: 

 

1. Zápisnice z obdobia bývalej RŠ boli kvôli lepšej prehľadnosti zo stránky školy odstránené a sú 

archivované. Nová RŠ začala svoje pôsobenie zasadnutím 8. 10. 2020. Od tohto dátumu budú 

znova na stránke školy zverejňované zápisnice novej RŠ počas jej funkčného obdobia – do roku 

2024. Každý rok bude po ukončení uložený do spoločného priečinku s názvom príslušného roka 

a po rozkliknutí v ňom nájdeme všetky zápisnice a materiály z daného kalendárneho roka. 

2. Investičné plány školy zosumarizovala p. riaditeľka Mgr. Iveta Jakubová a posielam ich ako 

prílohu k tomuto dokumentu. 

3. Projekty, do ktorých sa škola zapojila, prípadne chystá zapojiť v tomto školskom roku zhrnula 

do prehľadného materiálu p. riaditeľka Mgr. Iveta Jakubová. Tiež bude odoslaný ako príloha 

k zápisnici. 

4. Informácie o výchovných opatreniach pripravila riaditeľka školy Mgr. Iveta Jakubová spolu so 

svojimi zástupkyňami Mgr. Martinou Kaplánovou a Mgr. Jankou Polereckou. Budú odoslané ako 

príloha zápisnice v prehľadnej tabuľke. 

5. Aktivity k zápisu budúcich prvákov rozbehla škola už v decembri 2020. Pre všetkých 

predškolákov v handlovských škôlkach sme pripravili balíčky na Mikuláša. Bola v nich omaľovanka 

s motívmi zimy, ale aj našej školy, farbičky a sladkosť. Všetko zabalené v deťmi ručne vyrábaných 

taškách. Okrem toho štvrtáci natočili videopozdrav, ktorý na USB kľúčoch putoval do všetkých 

škôlok. Ako odpoveď nám prišli od všetkých predškoláckych tried videá a fotografie z ich 

vianočných besiedok. 

V tomto období vrcholia aktivity kolektívu: Mgr. Iveta Jakubová, Mgr. Janka Polerecká, Ján 

Beránek, Mgr. Katarína Štupáková, Mgr. Michaela Lachová, Mgr. Jana Matiašková a Mgr. Elena 

Dobišová. Výsledkom ich práce je darček pre všetkých predškolákov(150 ks) – vo vyzdobenej 

obálke s motívom školy dostanú sladkosť, bulletin pre rodičov, odznak s logom školy a plagátik 

k zápisu. Okrem toho sme pripravili veľké plagáty, ktoré poputujú do škôlok, novín, na propagačné 

a vývesné plochy v meste a aj na 2  bilboardy  ŠBK. Pripravuje sa aj motivačné video, ktoré bude 

na fb stránke školy, na stránke Spolu za Handlovú  a poputuje zas aj do škôlok. Zaujímavosťou je, 

že slogany na plagáty a letáky vytvorili žiaci 2. stupňa našej školy. V rámci SJL mali za úlohu od  

p. uč. Štupákovej vytvoriť prezentáciu o škole s cieľom spropagovať školu na verejnosti. 

     Vzhľadom na tieto rozsiahle aktivity očakávame väčší záujem o našu školu, ako v uplynulom 

roku. Radi by sme otvorili 3 triedy. 



6. Pomoc poslaneckého zboru by škola uvítala pri výmene palubovky v telocvični a pri riešení 

vybudovania parkoviska pre autá, prípadne autobusy v blízkosti školy. 

 

Ďalšie otázky boli od pani Mgr. Zdenky Uhlárovej. 

 

1. Chcela by som sa informovať, či majú žiaci online vyučovanie povinné a v prípade, že nie sú 

pripojení, či sa od nich vyžaduje ospravedlnenie, že neboli na online vyučovaní. ( V prípade, že 

nie je potrebné, potom pre niektoré deti nie je dôvod sa pripojiť na online hodinu). 

Nakoľko som počula, že niektoré deti sa na hlavné predmety na online vyučovanie vôbec 

nepripoja, potom samozrejme ani nič nemôžu vedieť. Keby bola škola otvorená, vyučovania by sa 

zúčastniť museli. 

2. Tiež, nakoľko situácia trvá už dlhodobo, bolo by na zváženie, aby žiaci mali z každého 

predmetu online vyučovanie. Viem, že prednostné predmety sú Matematika, Anglický jazyk a 

Slovenský jazyk, ale tiež by bolo na zváženie aby mali online ostatné predmety - Fyzika, 

Geografia, ktoré sa aktuálne nevyučujú online. 

 

Odpovede: 

 

1. Podľa informácií od zástupkyne školy Mgr. Martiny Kaplánovej sa žiaci z online vyučovania 

musia v prípade neprítomnosti ospravedlňovať. Robia tak buď priamo u daného vyučujúceho, 

alebo u svojho triedneho učiteľa. V prípade neospravedlnenej účasti je kontaktovaný rodič žiaka. 

2. Podľa vyjadrenia p. zástupkyne Mgr. Martiny Kaplánovej majú žiaci online hodiny aj z iných 

predmetov, nielen z hlavných. Nie vždy sa dá zosúladiť, aby ich mali každý týždeň, nakoľko sú 

delení v škole na skupiny a dochádza ku kolízii s inými vyučujúcimi. Vyučujúci sa snažia v prípade 

neuskutočnenia online hodiny posielať podľa potreby žiakom inštruktážne videá k učivu. 

 

Posledný príspevok poslal pán Mgr. Tomáš Arvay. 

 

1. Zaujímalo by ma, ako a či sa počas online výučby zmenila dochádzka a priemer žiaka oproti 

klasickej forme vyučovania. 

 

Odpoveď: 

 

1. Počas online vyučovania sa žiaci povinne pripájajú na hodiny cez Zoom. Tí, ktorí nemajú 

prístup k internetu, alebo majú iné materiálno – technické problémy, chodia, podľa dohody 

s vyučujúcimi, do školy na konzultácie a kontrolu plnenia zadaných úloh.  

Priemerný prospech žiakov sa nezhoršil, naopak bolo badať zlepšenie u časti žiakov. 

Samozrejme, stále sa nájdu žiaci, ktorí majú vzdelávacie problémy. U nich sa rieši situácia 

posunutou klasifikáciou do konca marca a vyučujúci s nimi pracujú individuálne na zlepšení 

prospechu. V tomto týždni ešte prebehne porada vyučujúcich slaboprospievajúcich žiakov. 

 
 

 

 

 

 

 



Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, 972 51 Handlová 

konaného dňa 18..03.2021 

 

A) RŠ  schvaľuje 

            Plán zasadnutí na kalendárny rok 2021 predložený predsedníčkou RŠ PaedDr.  

            Andreou Bajánovou bez výhrad. 

 

B) RŠ berie na vedomie 

Výročnú správu o činnosti RŠ  za kalendárny rok 2020 predloženú predsedníčkou RŠ 

PaedDr. Andreou Bajánovou. 

 

C) RŠ berie na vedomie 

           Správu o rozpočte školy na kalendárny rok 2021 predloženú riaditeľkou školy  

           Mgr. Ivetou     Jakubovou. 

 

 

 

 

 

 

Ú L O H Y  

 

D) RŠ UKLADÁ RIADITEĽKE ŠKOLY  PREDLOŽIŤ  

správu o výsledkoch hospodárenia školy za kalendárny rok 2020. 

 

T: najbližšie zasadnutie RŠ (apríl 2021) 

Zodp. : Mgr. Iveta Jakubová – riaditeľka školy 

 

 

      E) RŠ UKLADÁ RIADITEĽKE ŠKOLY  PREDLOŽIŤ  

návrh na počty prijímaných žiakov a tried pre šk. rok 2021/2022. 

 

T: najbližšie zasadnutie RŠ (apríl 2021) 

Zodp. : Mgr. Iveta Jakubová – riaditeľka  školy 

 

 

 

PRÍLOHY: 

Príloha č. 1 : pozvánka na zasadnutie RŠ 

Príloha č. 2 : Plán zasadnutí RŠ na kalendárny rok 2021 



Príloha č. 3 : Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2020 

Príloha č. 4:  Rozpočet školy na rok 2021 

 

Ďalšie prílohy budú uložené v online forme u predsedu RŠ: 

 

 

Zápisnicu vyhotovil : PaedDr. Andrea Bajánová                          ............................................... 

 

Zápisnicu overil:       Bc. Adriana Píšová                                       ............................................... 

 

V Handlovej dňa      29.03.2021 

 

                                                                          ..................................................... 

                                                                          PaedDr. Andrea Bajánová          

                                                                      predsedníčka RŠ 

 

 


